



**John F. Kennedy High School
Governing Board
Minutes for meeting held on
Oct. 17th, 2023 at 7 P.M.
*Conference Room***

PRESENCE:

Parents:	Mr. Sergio Sollazzo, Ms. Marlihan Lopez, Mr. Mike Lang, Ms. Silvy Gomes-Pires,
Administration:	Ms. Liboria Amato, Mr. Vito Campbell-Guerriero
Teachers/Staff:	Ms. Ruesga, Mr. Dector, Ms. Alessandra Zanello, Mr. Gerry Tullio
Community Rep:	None
Student Reps:	None
Commissioner:	None
PPO:	None
Public:	None
Regrets:	None

1. Approval of the Informal Agenda

The agenda was unanimously approved as presented on motion by Marlihan Lopez, seconded by Gerry Tullio.

2. Approval of the minutes of June 2023

The minutes of the meeting held in June 2023 will be approved at the next meeting.

3. Business arising from the Minutes

No business arising from previous minutes.

4. New Business

1. Election of Chair for 2023-2024 – Mr. Sergio Sollazzo
2. Appointment of Regional Delegate – Ms. Marlihan Lopez volunteered to be Parent delegate and Ms. Silvy Gomes-Pires volunteered to be the alternate.

3. GB Rules of Conduct – Ms. Amato read the Rules of Conduct for Internal Procedures to the members of the Governing Board and corrected that if there were any items to be added to the agenda that this should be sent directly to her or to Ms. Alessandra Zanello.

5. **Principal's & Vice-Principal's Reports (Varia)**

1. School Programs: Besides the regular program from Secondary 1 to 5, JFK also offers the following programs:
 - Aim High, this year we are offering 3 classrooms with less than 15 students in each group
 - WOTP, Program that encourages Secondary 2 and 3 students to continue their schooling which is geared towards a trade program
 - Pathways, for Secondary 4 students who are capable but sometimes find it difficult in the regular program. Currently we have one teacher and one Child Care Worker in the program
2. Open House will be held on October 26th at 6:30. The event was posted on social media. The members of the Governing Board were invited to come to the Open House to help with the meet and greet of new parents and students. A team from JFK will also be visiting other elementary schools to promote the school and we also received 9 other elementary schools to visit JFK for a day. There were activities in the gym, kitchen, lab and media room. The students were also provided a free lunch from our cafeteria.
3. General Assembly held with the students in the auditorium. We discussed the rules in the handbook (Agenda), procedures for lockdown and the different types of emergency codes.
4. Skills Canada will be held on November 7th hosted by our school together with JFK Adult Center. Similar to the Career Fair at St. Pius but with a more competitive and interactive exhibitions. There will be many displays showing the different programs and trades offered and students will be able to interact and participate in activities. Secondary 3, 4 & 5 students were invited from 9:00 – 12:00 and prizes will be given out to those who participate. Skills Canada will be paying lunch for our students which will be provided by our Cafeteria. This will bring our school great publicity as it involves every province in the Country. Parents will be asked to sign a consent form. If possible, the lower levels might also get the free lunch in their classrooms.

5. Project Development Officer Gerry Tullio reported on the following:
- St. Pius Career Fair will be on October 25th. Secondary 5 will be going by buss to visit.
 - The Hospital Opportunity Program for Students (HOPS) provides an opportunity for Secondary V students to observe and assist medical personnel in a large hospital setting. Two students from JFK will be selected.
 - CEGEPS – The Guidance counsellor and Gerry will be helping students planning visits and prepare for applications for CEGEP coming up in March.
 - Aim High visited the Holocaust Museum which was very successful. Although there might have been some concerns, the children's safety was priority and there were no mishaps during their visit.
6. Meeting Dates: Meetings will be held every 3rd Tuesday of every month either in person or virtually at 7 P.M. Members can use the staff parking to park during the meetings. The agenda and the previous minutes will be sent out on Monday before the meeting on Tuesday.
- The date of the meetings are as follows:
- November 21st, virtual
 - December 19th, social get together TBD
 - January 23rd, virtual
 - February 20th, virtual
 - March 26th, might be able to skip
 - April 16th, virtual
 - May 21st, virtual
 - June 18th, in person to discuss budget

Adjournment – meeting was adjourned at 8:05 on motion by Gerry Tulio, seconded by Marlihan Lopez.



Mr. Sergio Sollazzo
Chair

Ms. Liboria Amato
Principal



**John F. Kennedy High School
Governing Board
Procès-verbal de la réunion tenue le
17 octobre 2023 à 19h
Salle de conférence**

Parents :	M. Sergio Sollazzo, Mme Marlihan Lopez, M. Mike Lang, Mme Silvy Gomes-Pires,
Administration:	Mme Liboria Amato, M. Vito Campbell-Guerriero
Enseignants/Personnel :	Mme Ruesga, M. Dector, Mme Alessandra Zanello, M. Gerry Tullio
Représentant Communautaire :	Aucun
Représentants étudiants :	Aucun
Commissaire :	Aucun
OPP :	Aucun
Public :	Aucun
Regrets :	Aucun

1. Approbation de l'ordre du jour informel

L'ordre du jour a été approuvé à l'unanimité tel que présenté sur proposition de Marlihan Lopez, appuyée par Gerry Tullio.

2. Approbation du procès-verbal de juin 2023

Le procès-verbal de la réunion tenue en juin 2023 sera approuvé lors de la prochaine réunion.

3. Affaires découlant du procès-verbal

Aucune affaire découlant des minutes précédentes.

4. Nouvelles affaires

1. Élection du président pour 2023-2024 – M. Sergio Sollazzo
2. Nomination de la déléguée régionale – Mme Marlihan Lopez s'est portée volontaire pour être la déléguée des parents et Mme Silvy Gomes-Pires s'est portée volontaire pour être la suppléante.
3. Règles de conduite – Mme Amato a lu les règles de conduite pour les procédures internes aux membres du conseil d'administration et a corrigé que si des points devaient être ajoutés à l'ordre du jour, ils devraient être envoyés directement à elle ou à Mme. Alessandra Zanello.

5. Rapports du directeur et du directeur adjoint (Varia)

1. Programmes scolaires : Outre que le programme régulier du Secondaire 1 au 5, l'école John F. Kennedy offre également les programmes suivants :
 - Aim High, cette année nous proposons 3 salles de classe avec moins de 15 étudiants dans chaque groupe
 - WOTP, Programme qui encourage les élèves de 2e et 3e secondaire à poursuivre leur scolarité orientée vers un programme de métiers
 - Pathways, pour les élèves de 4e secondaires capables mais qui éprouvent parfois des difficultés dans le programme régulier. Nous avons actuellement un enseignant et une éducatrice des services à l'enfance.
2. La journée portes ouvertes aura lieu le 26 octobre à 18h30. L'événement a été diffusé sur les réseaux sociaux. Les membres du conseil d'établissement ont été invités à venir à la journée portes ouvertes pour aider à la rencontre des nouveaux parents et élèves. Une équipe de l'école John F. Kennedy visitera également d'autres écoles primaires pour promouvoir l'école et nous avons également reçu 9 autres écoles primaires pour visiter notre école pendant une journée. Il y avait des activités dans le gymnase, la cuisine, le laboratoire et la salle multimédia. Les étudiants ont également reçu un déjeuner gratuit de notre cafétéria.

3. Assemblée générale tenue avec les étudiants dans l'auditorium. Nous avons discuté des règles dans l'Agenda, des procédures de confinement et des différents types de codes d'urgence.

4. *Skills Canada* aura lieu le 7 novembre, organisé par notre école en collaboration avec le Centre d'Adulte John F. Kennedy. Semblable au Salon des Emplois de St. Pius mais avec des expositions plus compétitives et interactives. De nombreuses expositions présenteront les différents programmes et métiers offerts et les étudiants pourront interagir et participer aux activités. Les élèves de 3e, 4e et 5e secondaire étaient invités de 9h00 à 12h00 et des prix seront remis aux participants. *Skills Canada* paiera le déjeuner de nos étudiants qui sera fourni par notre cafétéria. Cela apportera une grande publicité à notre école car cela impliquera toutes les provinces du pays. Les parents seront invités à signer un formulaire de consentement. Si possible, les élèves du secondaire 1 et 2 pourraient également bénéficier d'un déjeuner gratuit dans leurs salles de classe.

5. Gerry Tullio, responsable du développement du projet, a fait rapport sur ce qui suit :

- Le salon des carrières de St-Pius aura lieu le 25 octobre. Les élèves de 5e secondaire iront dans l'autobus scolaire pour visiter.
- Le Programme d'opportunité hospitalière pour étudiants (HOPS) offre la possibilité aux élèves de 5e secondaire d'observer et d'assister le personnel médical dans un grand milieu hospitalier. Deux étudiants de notre école seront sélectionnés.
- CÉGEPS – Le conseiller d'orientation et Gerry Tullio aideront les étudiants à planifier leurs visites et à préparer leurs demandes d'admission au cégep qui aura lieu en mars.
- Aim High a visité le musée de l'Holocauste qui a eu beaucoup de succès. Même s'il y avait quelques inquiétudes, la sécurité des enfants était la priorité et il n'y a eu aucun incident lors de leur visite.

6. Dates des réunions : Les réunions auront lieu tous les troisièmes mardis de chaque mois, en personne ou virtuellement, à 19 heures. Les membres peuvent utiliser le stationnement du personnel pendant les réunions. L'ordre du jour et le procès-verbal précédent seront envoyés lundi avant la réunion de mardi.

Les dates des réunions sont les suivantes :

- 21 novembre, virtuel
- 19 décembre, soirée sociale à déterminer
- 23 janvier, virtuel
- 20 février, virtuel
- Le 26 mars, pourrez peut-être sauter
- 16 avril, virtuel
- 21 mai, virtuel
- Le 18 juin, en personne pour discuter du budget

Ajournement – La réunion est levée à 8 h 05 sur proposition de Gerry Tulio, appuyé par Marlihan Lopez.



M. Sergio Sollazzo
Président



Mme Liboria Amato
Directrice